
KRAJEVNA KONFERENCA SZDL ZALOG
Nekaj važnih pripomb in
predlogov občanov Zaloga,
Sp. Kašlja in Podgrada na
predlog družbenega dogo-
vora o temeljih družbenega
načrta.

Organi krajevne skupnosti
so h gradivu, ki ga je dala v
razpravo OS Ljubljana
Moste-Polje, imeli več načel-
nih pripomb in predlogov. Iz
graaiva je bilo razvidno, da
ima Zalog 3630 prebivalcev,
zadnjega pol leta pa se je prise-
lilo čez 2000 novih prebival-
cev, kar pomeni tudi najmanj
200 otroK za varstvo in 240
otrok za šolanje. V gradivu so
torej stari podatki o številu
prebivalstva, pa zato tudi stara
merila za izračun varstvenih in
osnovnošolskih zmogljivosti
oziroma potreb. Pri predlogu
za dograditev šolskih zmoglji-
vosti ni upoštevano povečanje
telovadnice, ki že sedaj ne za-
doŠča za šolske in krajevne po-
trebe. V predlogu je za varstvo
otrok upoštevano samo 120
mest, glede na v uvodu nave-
deno stanje pa bi jih moralo
biti najmanj 200, od tega 50
mest za otroke do 3. leta staro-
sti. Vse to bi predstavljalo
komaj 45 % otrok, ki bi jim
bilo zagotovljeno varstvo,
vemo pa, da bo v naslednjih
letih do leta 1979, ko je pred-
videna gradnja vrtca, zgraje-
nih še vsaj okoli 250 stanovanj,
kar bo stanje še poslabšalo.

V predlogih nista predvi-
dena most čez Ljubljanico
proti Podgradu in ureditev
podvoza v Podgradu, za kar

so občani tega kraia in Bes-
nice kakor tudi tovarne Arbo
v Podgradu zelo zainteresira-
ni. Pa tudi iz strateških razlo-
gov je ta komunikacija odlo-
čilnega pomena. Proti Besnici
vodi tudi važna in najprimer-
nejša prometna pot za zapo-
slene delavce in šolsko mladi-
no, to je tudi edina možna
prometna zveza za prebivalce
Podgrada in tovarne Arbo.

Občani so v razpravah od-
stopili od predloga, da bi v tej
situaciji načrtovali družbeni
center, gradili dom TVD Par-
tizan, gradili plavalni bazen in
urejali smučarski center v
Podgradu ali Podgorju. Smo-
trno pa bi morali sanirati ter
funkcionalno in estetskopreu-
rediti stari zadružni dom, ker

je sicer v nevarnosti, da bi po
nekaj letih začel propadati.

Načrtovati pa ie treba novi
športni center pri drsališču z
igralnimi ploščadami in ga v
prihodnjih perih letih zaokro-
žiti v športni kompleks tako
po načrtu kot po izvedbi. Tu
gre predvsem za kompleti-
ranje športnih igrišč za tenis,
košarko, rokomet in odbojko.
Ta investicija bo po oceni zna-
šala okoli 2,500.000,00 dinar-
jev.

Poleg predvidene trgovine
je treba zagotoviti še prodajne
prostore za zelenjavo, sadje in
slaščičarno. V tem obdobju
naj bi bila tudi že uresničena
zamisel o enotnem ozeleni-
tvenem načrtu s parkovno ba-
riero posebno proti industrij-
skemu področju. Vilko Sluga


